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Zápisnica č. 08/2022 
z Výkonného výboru Slovenskej kanoistiky – sekcie hladkých vôd  

konaného dňa 27.9.2022 
 
 
 
 

Prítomní:  Robert Petriska, Marián Tesárik, Martin Zgančík, Martin Bielik, Andrej 
Wiebauer, Ladislav Belovič 

 
Ospravedlnený:  Erik Vlček 
 
Prizvaní:  Boris Bergendi, Filip Petrla, Monika Czaniková 
 
 
Predseda VV SHV p. Petriska privítal členov výkonného výboru (VV), a otvoril zasadnutie 
s nasledovným programom: 
 
 
Program: 
  
1. kontrola úloh 
2. správy komisií 
3. hodnotenie seniorských medzinárodných súťaží 
4. hodnotenie juniorských medzinárodných súťaží 
5. nominácia MS maratón Portugalsko 
6. správa o priebežnom čerpaní rozpočtu 
7. rôzne 
 

 
 
Začiatok zasadnutia: Zasadnutie začalo o 14:00 h za účasti prítomných a prizvaných. 
Koniec zasadnutia: 17:30 h 
 
 
 
1. Kontrola úloh  
Rebríček protrénerov – úloha trvá, kritéria vypracované, je dohodnutý termín zasadnutia komisie 
– 20. október 2022 
Rokovací poriadok – úloha trvá 
Magisterské štúdium na FTVŠ – úloha prebieha 
 
 
2. Správy komisií  
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Vzdelávacia komisia – p. Wiebauer informoval VV SHV o uskutočnených písomných testoch 
trénerov, na ktorých sa zúčastnilo 21 trénerov z celkovo 29 prihlásených. Tréneri postupne 
odovzdávajú písomné práce. Náhradný dodatočný termín písomných testov bude stanovený 
a zverejnený. 
 
 
3. Hodnotenie seniorských medzinárodných súťaží (príloha 1) 
P. Petrla zhodnotil Majstrovstvá sveta v Halifaxe v termíne 3.-7.8.2022 za účasti 56 krajín 
a Majstrovstvá Európy v Mníchove 18.-21.8.2022, za účasti 37 krajín. Na ME K4 (Baláž-Myšák-
Zalka-Botek) získala striebornú medailu na 500 m trati. 
ME boli zároveň kvalifikáciou na Európske hry v Krakowe v roku 2023, umiestneniami na 
pretekoch reprezentácia získala 13 miest. 
P. Petriska poďakoval organizačnému tímu za výbornú logistiku pretekov. 
 
 
4. Hodnotenie juniorských medzinárodných súťaží (príloha 2) 
P. Tesárik zhodnotil Majstrovstvá sveta juniorov a do 23 rokov, ktoré sa konali v termíne od 31.8.-
4.9.2022 v Szegede ako úspešné podujatie, organizačne na vysokej úrovni, za účasti 64 krajín. 
Slovenská reprezentácia získala 1 zlatú medailu  na K1 1000 m ženy - Bianka Sidová, a 2 strieborné 
medaily. Všetci pretekári podali maximálne výkony. 
Súťaže olympijských nádejí, ktoré sa konali v termíne od 8.9.-11.9.2022 sa zúčastnilo 40 krajín. 
Reprezentácia získala 1 zlatú a 4 bronzové medaile, 25 umiestnení v A finále. Podujatie bolo 
úspešné, pretekári si overili výkonnostnú úroveň, podujatie bolo na vysokej profesionálnej  
úrovni. 
P. Petriska poďakoval organizačnému tímu za výbornú logistiku pretekov. 
 
P. Petriska zhodnotil SON ako jedno z úspešných podujatí, organizačne a technicky na vysokej 
úrovni a poďakoval organizačnému tímu pretekov. 
P. Bergendi zhodnotil SON ako skvelé preteky, za rekordnej účasti krajín, areál bol veľmi dobre 
rozložený a pripravený, zonácia areálu bola výborne naplánovaná (zázemie pre reprezentácie, 
chillout zóna, warm up stan, jedáleň, toalety, miesto pre vleky, parkovanie...). Prenos podujatia 
prebiehal z dronov, bol live prenos na youtube, LED obrazovka, štart každé 3 min., požičovňa lodí 
pre registrovaných záujemcov, počasie ústretové. VIP zóna slabšia, rozhodcovský tím – navýšenie 
rozhodcov bolo dobrým riešením pre podujatie, ktoré navštívili aj viacerí štátni funkcionári 
a zástupcovia obcí. P. Bergendi poďakoval organizačnému tímu a p. Hujsovej za pracovné 
nasadenie. 
 
 
5. Nominácia MS maratón Portugalsko (príloha 3) 
Predloženie nominácie na Majstrovstvá sveta v maratóne v termíne od 29.9.-2.10.2022 bolo e-
mailovou formou a jej odsúhlasenie prebehlo ONLINE hlasovaním z dôvodu logistiky podujatia 
dňa 17.9.2022. 
 
Hlasovanie VV SHV: 
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Za: 5, proti: , zdržali sa: 2 
 
VV SHV schválil nomináciu na MS maratón. 
 
 
 
 
6.  Správa o priebežnom čerpaní rozpočtu (príloha 4) 
P. Bergendi predložil VV SHV priebežné čerpanie rozpočtu sekcie hladkých vôd.  
VV SHV správu zobral na vedomie. 
 
 
 
7. Rôzne  
P. Bergendi informoval o: 

 

 zavedení poplatkov od roku 2023 za prenájom areálu Zemník klubom na jednotlivé 
preteky. VV SHV sa dohodol na prenájme areálu na preteky od roku 2023 v sume 
500€/podujatie na úhradu finančných nákladov na podujatie, podmienky budú 
klubom vopred zaslané. 
Hlasovanie VV SHV: 
Za: 6, proti: 0, zdržal sa: 0 

 
VV SHV schválil poplatok za prenájom areálu. 
 

 Žiadosti o prestup maďarskej pretekárky Liliany Gaál z Maďarska do KKK Komárno. 
Hlasovanie VV SHV: 
Za: 4 (dvaja členovia VV (p. Tesárik a p. Bielik) sa ospravedlnili z pracovných 
dôvodov), proti: 0, zdržal sa: 0 

 
VV SHV schválil prestup pretekárky. 
 

 žiadosti KRK Vinohrady Bratislava o príspevok na usporiadanie 77. ročníka 
Rozlúčkových pretekov. VV SHV odsúhlasil príspevok 500€. 
Hlasovanie VV SHV: 
Za: 4 (dvaja členovia VV (p. Tesárik a p. Bielik) sa ospravedlnili z pracovných 
dôvodov), proti: 0, zdržal sa: 0 

 

 spolupráci s RTVS – pokračovaní vysielania magazínu aj v roku 2023 
 

 Zemníku – ďalšie stretnutia na úrovni MŠVVaŠ SR SR  a MŽP SR ohľadom výstavby 
v širšej zostave s cieľom vysvetlenia termínov na začatie výstavby 
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 príprave harmonogramu brigádnických prác na Zemníku aj pre mimobratislavské 
kluby 

 

 priebehu vládneho auditu, ktorý trvá 4. mesiac. Vládny audit podrobne kontroluje 
roky 2019, 2020 a 2021. 

 

 príprave Seminára trénerov a rozhodcov, ktoré sa uskutočnia v novembri 2022 
 

 podporu vytvorenia fondu pre Pomoc ľuďom v hmotnej núdzi 
 

 znovuobnovení projektu C1 ženy, ktorý bol dočasne pozastavený  
 

 
 

P. Petrla informoval o uskutočnení Majstrovstiev Slovenska v paddleboardingu v termíne 27.-
28.8.2022 na Zemníku.  
Po stretnutí so zástupcami hnutia paddleboardingu p. Petrla predložil VV SHV návrh spolupráce 
s týmto momentálne populárnym športom, zváženie kladov, záporov a záujmu klubov so 
súčinnosťou a existenciou paddleboardingu v existujúcich kluboch rýchlostnej kanoistiky. Taktiež 
navrhol zorganizovať 3-4 preteky v paddleboardoch počas roka 2023 a následne Majstrovstvá 
Slovenska v paddleboardingu, ktorý je v súčasnosti populárny medzi širokou verejnosťou. 
Materiálne zabezpečenie prisľúbilo hnutie paddleboardingu. 
 
 
 
 
Nasledujúci Výkonný výbor SHV sa bude konať v Dome športu v Bratislave, dátum a čas bude 
upresnený neskôr. 
 
 
 
V Bratislave, dňa 20.9.2022     Overil: Martin Bielik 
Zapísala: Monika Czaniková         


